

The  Organic[®]
Pharmacy

Hotel Line



About The Organic Pharmacy

Old-fashioned customer service in a modern vibrant environment.

As a pharmacist and homeopath, founder Margo Marrone has spent the past 25 years advising clients on how to treat their ailments. She used her many years of expertise to formulate health and beauty products with a difference.

The Organic Pharmacy formulations have been developed using the latest technology and research, combined with a deep knowledge rooted in herbs, homeopathy and aromatherapy.



A Propos de The Organic Pharmacy

Un service client à l'ancienne au sein d'un environnement moderne et dynamique.

En tant que pharmacienne et homéopathe, la fondatrice Margo Marrone a passé les 25 dernières années à conseiller ses clients sur la meilleure manière de soigner leurs maux. Utilisant ses nombreuses années d'expérience, elle formule des produits de beauté et de santé qui font la différence.

Les formules The Organic Pharmacy ont été développées utilisant les recherches technologiques les plus récentes, combinant une connaissance approfondie des herbes, de l'homéopathie et de l'aromathérapie.

“ The Organic Pharmacy was the realisation of my dream, today I share that dream with you. ”

Margo Marrone

The Organic Pharmacy with organic Calendula

Les produits d'accueil The Organic
et subtilement parfumés au Jasmin



Shower Gel 40 ml - 1.35 fl.oz Gel Douche

A gentle and delicate wash lightly scented with uplifting Jasmine.

Un gel lavant pour le corps, doux et délicat, subtilement parfumé au Jasmin.

Pharmacy guest amenities are enriched with Calendula and deliciously fragranced with Jasmine.

Les produits Organic Pharmacy sont enrichis au Calendula bio et délicieusement parfumés au Jasmin.

“ Every product is made with love, science and expertise. ”

Margo Marrone



Shampoo 40 ml - 1.35 fl.oz
Shampooing

A gentle shampoo to lift and bring back vitality for luxurious hair.

Un shampooing doux qui apportera vitalité et éclat aux cheveux.



Conditioner 40 ml - 1.35 fl.oz
Après-Shampooing

A beautiful and light conditioner, gentle to use every day to pamper your hair.

Un après-shampooing agréable et léger qui prendra soin de vos cheveux au quotidien.



Body Lotion 40 ml - 1.35 fl.oz
Lait Corporel

A light but nourishing lotion that is instantly absorbed leaving the skin supple and lightly fragranced.

Un lait léger et nourrissant instantanément absorbé qui laissera la peau souple et délicatement parfumée.

Wall Brackets

Supports muraux



In brass or recyclable ABS plastic
En laiton ou plastique ABS recyclable



Soap 30 & 50 g - 1.05 & 1.76 oz Savon

A gentle soap deliciously fragranced with Jasmine.

Un savon doux délicatement parfumé au Jasmin.



Liquid Soap 300 ml - 10.14 fl.oz Savon Liquide

A gentle and delicate wash lightly scented with uplifting Jasmine.

Un savon liquide doux et délicat, subtilement parfumé au Jasmin.



Hair & Body Gel 300 ml - 10.14 fl.oz Gel Cheveux & Corps

A hair & body gel to gently wash your skin and hair.

Un gel cheveux & corps qui lavera votre peau et vos cheveux en douceur.

The Organic Pharmacy hotel line is subtly fragranced with top notes of Ylang Ylang and Lily of the Valley and with middle and base notes of Jasmine.



La ligne hôtel The Organic Pharmacy est délicatement parfumée à l'Ylang-Ylang et au Muguet en notes de tête et au Jasmin en notes de cœur et de fond.

www.theorganicpharmacy.com

GROUPE GM
EXCLUSIVE AMENITIES

TEL. +33 (0)1 49 65 63 63 - contact@groupegm.com - www.groupegm.com



Printed on PEFC/10-32-3010 paper
coming from sustainably managed forests